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Abstract (en)
The method involves providing a decoration (1) i.e. time indicator index, having an anterior part (2) and a posterior part (3), which respectively
protrude from a trim element and act as an anchoring unit for anchoring the decoration in the element. A master (5) has a hollow cavity (6) adapted
to dimensions of the anterior part. The decoration is placed in the master, where the anterior part of the decoration fills the cavity. The master is
filled by electrodeposition of a metal (7) for obtaining the trim element. The trim element is removed from the master. An independent claim is also
included for a timepiece trim element.

Abstract (fr)
Pour fabriquer un élément d'habillage horloger (4) dans lequel est implanté au moins un décor (1), on fournit ce décor fait de parties antérieure (2)
et postérieure (3) destinées respectivement à émerger de l'élément d'habillage et à servir de moyen d'ancrage du décor dans l'élément d'habillage.
On fournit un master (5), ce master présentant une empreinte (6) creuse adaptée aux dimensions de la partie antérieure (2) du décor (1). On place
le décor (1) dans l'empreinte (6). On procède au remplissage du master (5) par dépôt galvanique d'un métal (7). On retire du master (5) l'élément
d'habillage (4) obtenu.
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